



IECQ Certificate of Conformity Hazardous Substance Process Management

IECQ Certificate No.:	IECQ-H ARES 19.0021	Issue No.:	1	Status:	Current
Supersedes:		Issue Date:	2019/03/29	Org Issue:	2019/03/29
CB Reference No.:	ARES/TW/1902002HSPM	Expiration:	2022/03/28		

Applicable to:

- European Directive 2011/65/EU ("RoHS – Restriction of the use Of certain Hazardous Substances") in electrical and electronic equipment. Including all published amendments

MitraStar Technology Corporation

No. 6, Innovation Road II, Hsinchu Science Park, Hsinchu, 33076
Taiwan

The organization has developed and implemented Hazardous Substance Process Management procedures and related processes which have been assessed and found to comply with the applicable requirements for IECQ HSPM organization approval which is in accordance with the Basic Rules IECQ 01 and Rules of Procedure IECQ 03-5 "IECQ Hazardous Substances Process Management" of the IEC Quality Assessment System for Electronic Components (IECQ), and with respect to the IECQ Specification:

- IECQ QC 080000:2017 - Hazardous Substance Process Management System Requirements

This Certificate is applicable to all electronic components, assemblies, related materials and processes for the following scope of activities:

Contracted of Design and Manufacture for Data, Voice, Audio, Vido Communication Equipment, Network Management System, Security Management Solution:

- (1) Legacy CPE (PSTN modem, ISDN TA, Router)
- (2) Boardband CPE (DSL, Cable, IP Sharing Modem, Router, PON)
- (3) Boardband COE (DSLAM, Ethernet Switch, PON)
- (4) WLAN (Gateway, AP, Router, Bridge, Repeater, Client)
- (5) Security (Firewall, VPN, UTM)
- (6) VOIP (ATA, IAD, Gateway, IP Phone)
- (7) IOT (M2M Gateway)/Digital Office/Home Network Appliance (IP STB, NAS, Media Converter, Power Line Modem, Ethernet Client, Media Gateway, DVB STB, Smartphone Gateway)
- (8) LTE(LTE UE, LTE Femto)/ Femto/ Wireless/ WiMAX (Card, Module, ASN Gateway)

Issued by the Certification Body: ARES International Certification Co. Ltd.

No.12-2, Ln. 187, Wenping Rd.,
Anping Dist., Tainan City 708
Taiwan

Chou Giyuwen



Authorized person:
CHOU Giyuwen



The validity of this certificate is maintained through on-going surveillance audits by the IECQ CB issuing this certificate.

This Certificate of Conformity may be suspended or withdrawn in accordance with the Rules of Procedure of the IECQ System and its Schemes.

This certificate and any schedule(s) may only be reproduced in full.

This certificate is not transferable and remains the property of the issuing IECQ CB.

The Status and authenticity of this certificate may be verified by visiting www.iecq.org



國際電子電機委員會品質評定體系(IECQ)

涵蓋電子元器件、組裝件、相關物料和過程

IECQ 有關規則及詳情，請訪問 www.iecq.org

IECQ 符合性證書

有害物質過程管理

IECQ 證書號碼:	IECQ-H ARES 19.0021	發出序號:	1	狀態:	Current
取代:		發行日期:	2019/03/29	原發出日期:	2019/03/29
認證機構檔號碼:	ARES/TW/1902002HSPM	失效日期:	2022/03/28		

適用於:

- European Directive 2011/65/EU (“RoHS – Restriction of the use Of certain Hazardous Substances”) in electrical and electronic equipment and its amendments

盟創科技股份有限公司 新竹市科學園區創新二路 6 號

該組織已制定和實施有害物質過程管理程式和相關過程，經審核，發現這些程式及過程符合適用的 IECQ HSPM 組織批准要求，即 IEC 電子元器件品質評定體系 (IECQ) 的基本規則 IECQ 01 和程式規則 IECQ 03-5 “IECQ 有害物質過程管理”，以及 IECQ 規範：

- IECQ QC080000:2017- 有害物質過程管理體系要求

此證書適用於以下活動範圍內的所有電子元器件、組裝件、相關物料和過程：

資料、語音、音訊、視頻通訊設備，網路管理系統，網路安全設備的設計製造：

- (1) Legacy CPE(PSTN 數據機, ISDN TA, 路由器)
- (2) 寬頻使用者端設備(DSL, 線纜, IP 共用數據機, 路由器, PON)
- (3) 寬頻局端設備(DSLAM, 乙太網交換機, PON)
- (4) 無線局域網產品(閘道, AP, 路由器, 橋接器, 中繼器, 用戶端)
- (5) 網路安全(防火牆, VPN, UTM)
- (6) VOIP(ATA, IAD, 閘道, IP 電話)
- (7) IOT(M2M 閘道)/數位辦公/家用網路應用(IP STB, NAS, 媒體轉換器, 電力線數據機, 乙太網終端, 媒體閘道, DVB STB, 智慧型電話閘道)
- (8) LTE(LTE UE, LTE Femto)/ Femto/無線/ WiMAX(卡, 模組, ASN 閘道)

-- Attached Schedule(s):- Non --

由認證機構簽發: ARES INTERNATIONAL CERTIFICATION CO., LTD.

No.12-2, Ln. 187, Wenping Rd.,
Anping Dist., Tainan City 708
Taiwan

授權人:
CHOU Giuyuwen



此證書的有效性由簽發證書的 IECQ 認證機構通過持續實施監督審核來保持。

依照 IECQ 系統程式規則，此符合性證書有可能會被暫停或撤銷。

此證書及任何排程只能完整複製。

此證書不可轉讓，其所有權歸屬為 IECQ 的證書簽發機構。

可訪問 www.iecq.org 驗證此證書的狀態及真實性。